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OBČINA TRŽIČ 

 

2. izredna seja Občinskega sveta 

 

(10. avgust 2023) 

 

 

 

Sejo je vodil župan Peter Miklič. 

 

Seja se je začela ob 17.00 uri. 

 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Bomo kar začeli. Tisti, ki so se 

opravičili manjkajo. Lep pozdrav. Tako, kot je v navadi 

najprej poslušajmo himno. 

 

/posnetek himne/ 

 

Hvala še enkrat, lep pozdrav. Hvala, da ste se odzvali, letos 

2. izredno sejo. Kadar je beseda »izredno« je vedno en tak 

občutek. Ta, ki je bil je kar upravičen, ampak hvala, da smo 

tukaj. Imamo eno točko, ki jo bo treba izglasovati. Da ne 

bom zdaj izgubljal besed, ker bo v nadaljevanju vse  

pojasnjeno, bi šel zdaj kar na ugotavljanje sklepčnosti, da 

vidimo ali je seja sklepčna in da gremo potem  naprej.  

 

Ugotavljam, da vas je prisotnih 16 svetnic in svetnikov. 

Torej, je seja sklepčna in gremo lahko po proceduri naprej.  

 

Na izredni seji se o dnevnem redu ne bo razpravljalo, imamo 

samo eno točko. Moramo pa glasovati o hitrem postopku. Ker 

sprejemamo odlok. Odlok je dvofazen, ampak predlog je, da 

potrdite, da ga sprejmemo danes po hitrem postopku in da 

takoj tudi stopi v veljavo zaradi vseh teh izrednih razmer.  

 

Predlog tega sklepa je »Občinski svet Občine Tržič sprejme 

predlog, da se zaradi izrednih razmer o 1. točki dnevnega 

reda glasuje po hitrem postopku.« 

 

Ugotavljamo sklepčnost. Prisotnih je 16 svetnic in 

svetnikov. Prej omenjeni sklep dajem na glasovanje. Kdo je 

za? Za 16. Ugotavljam, da je sklep soglasno sprejet. Se 

pravi, bomo predlog oziroma odlok sprejeli po hitrem 

postopku.  
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S tem kar prehajamo na 1. TOČKO DNEVNEGA REDA -  PREDLOG 

ODLOKA O PORABI SREDSTEV REZERV OBČINE TRŽIČ ZA LETO 2023 – 

HITRI POSTOPEK. Bom kar povabil tudi razpravljavce in 

poročevalce. Kar vse tri, če se mi pridružite tukaj, to je 

Peter Rotar, šef civilne zaščite, Jure Zadnikar, s Komunale 

in pa Željko Babić iz Urada za okolje in prostor.  

 

Preden začnemo, bi se še jaz vzel par minut za oris cele 

situacije. Sklic izredne seje, je tako kot ste ga dobil po 

gradivu, vemo o čem se glasuje. Na voljo imamo 235.000 eur 

rezerv za teke izredne razmere, kakor so se zgodile. Če 

potrdimo odlok pomeni, da ta sredstva koristimo, seveda do 

višine, kakor bo potrebno. Razmere kažejo, da bojo ta 

sredstva potrebna in ne samo ta ampak še marsikatera, ki jih 

upamo, bomo dobili tudi od države. Samo dogajanje bojo bolj 

podrobno opisali vsi trije razpravljavci. Če samo na kratko 

povzamem. Situacija, sami vidite v Sloveniji je bila kar 

katastrofična oziroma katastrofalna. Tržiču, mogoče ne 

izgleda tako in hvala bogu tudi ni tako. V petek zjutraj, ko 

smo začeli z alarmiranjem in situacijo je na Ravnah izgledalo 

kar kritično, ampak moram reči in tukaj res vsa pohvala za  

odziv tako gasilcev, civilne zaščite in tudi občine, komunale 

in vseh služb in tudi posameznikov so se stvari nekako 

spravile v red. Poplava je zgledala resna. Mošenik je prebil 

svojo strogo za jezom. Ukrepi, ki so sledili, so bili, moram 

reči, učinkoviti in hitri, kar so kasneje potrdili in vodarji 

in vsi, ki so prišli na dogodek pogledati par ur kasneje. 

Takoj se je začelo odpravljati, reševati premoženje, 

obveščati prebivalce in tako naprej. Nakar smo lahko tudi 

ponosni tudi na to, da so se odzvali tudi vsi zasebniki z 

mehanizacijo, gradbeno, in tukaj v Tržiču jih imamo, 

ugotavljam, kar veliko in moram reči, da so vsi super 

usposobljeni. Ker s to intervencijo smo mi zaustavili 

poplavljanje Mošenika za jezom, naredili brano, ga spravili 

nazaj v strugo in s tem preprečili še nadaljnjo škodo na 

Ravnah. Istočasno se je dogajala tudi akcija v Podljubelju 

na strugi Mošenika, ki meji na travnik pri Kralju. Tam je 

začelo tudi popravljati, odnašati državno cesto, ampak tudi 

tam z neko res učinkovito intervencijo in z vso razpoložljivo 

mehanizacijo, ki smo jo tukaj imeli in tudi ljudmi, ki so se 

odzvali, zato, da so upravljali te bagre, moramo reči, da 

kar je zdaj tudi ugotovljeno, smo rešili tam tudi državno 

cesto, ki jo brez te akcije verjetno zdaj ne bi bilo in bi 

bila prekinjena povezava do Ljubelja. Seveda se je kasneje 

vzpostavilo vprašanje kako in kaj, zakaj Mošenik ima tako 

moč, kje je ta višina. Ne bom zdaj o tem govoril, ampak mi 
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smo en teden pred tem pregledali vse vodotoke na pobudo 

civilne zaščite in tudi nekih klicev občanov. Moram reči, da 

so hidrologi pregledali tako strugo Mošenika, kot strugo 

Tržiške Bistrice, ugotovili nekaj podrtih dreves, ki so se 

tudi odstranila. Vso stanje, ostalo, je bilo pa brez pripomb. 

Skozi dan, skozi petek, ko smo reševali to situacijo in 

ugotavljali kaj za vraga botruje Mošeniku, da ima tako moč, 

ker je včasih izgledal večji kot Tržiška Bistrica, smo 

ugotovili šele kasneje, da je vzrok v, bom rekel, v kar 

neverjetnih podorih, ki so se zgodili s pobočij Košute, 

Korošice in Ljubelja. Tam doli je zgrmelo materiala, po 

oceni, hidrologovo, pa si tega ne znam sam predstavljali, 

več kot milijon kubičnih metrov. Gor so na Korošici 

postavljene tudi zaplavne pregrade, ki so, hvala bogu, 

zdržale. Zdaj jih bo treba očistiti, ker so zasute. Ampak 

ves ta material je šel po Mošeniku navzdol in če ne bi bilo 

te akcije, gor v Podljubelju, kjer je bilo deset velikih 

bagerjev, ki so cel petek metali material ven, bi verjetno 

to naneslo dol in bi bile posledice še bistveno hujše. 

Situacijo smo tako umirili, bilo je tudi nekaj plazov. Videlo 

se je, Mošenik, zdaj nam je dal škodo Mošenik. Struga Tržiške 

Bistrice je bila več ali manj v okvirih. Sicer je bilo tudi 

nekaj podorov in plazov in je tudi nekaj škode po vsej tej 

dolini, v dolini, Jelendolu in naprej. Ena stvar, da Tržiča 

ni bilo toliko v novicah je bilo tudi to, da so se nam vse 

te konkretne zadeve dogajale bolj v zaledju in niso direktno 

ogrožale hiš. Še enkrat bom rekel, hvala bogu. Ena taka na 

udaru je bila samo Nemčeva hiša in je še. Tam rešujemo, 

gledamo kaj je najboljša rešitev, da se 100 % zavaruje hiša  

pred plazom, ki je tudi velik. Potem je pa še nekaj plazov 

o katerih bojo tudi govorili. Konec koncev, ko je enkrat 

posijalo sonce, tam v nedeljo, v ponedeljek, je situacija v 

Tržiču izgledala skoraj idealno, pa vseeno ni. Škode na 

cestah, gozdnih cestah, občinskih cestah, na pregradah je 

kar nekaj in bo odpravljanje oziroma sanacija kar 

dolgotrajna. Moramo jo pa narediti skupaj. Skupaj s 

strokovnjaki. Imamo tudi srečo, kar smo tudi zdaj ugotovili, 

v Tržiču imamo pet geologov. V ponedeljek se je takoj en 

odzval, zdaj smo bili že dva dni na terenu, da se daje ocene 

plazov in potek sanacije za naprej. Tako, da moram reči, da 

so stvari kar pod kontrolo in še enkrat z moje strani res 

vsa pohvala vsem, ki so v tem intervenirali. Zdaj bi predal 

besedo kar Peter tebi, kot šefu civilne zaščite in še ti 

malo orišeš vse te dogodke. 

 

 



 

 4/23 

2. izredna seja Občinskega sveta Občine Tržič (10. avgust 2023) 
 

PETER ROTAR (CIVILNA ZAŠČITE OBČINE TRŽIČ):  Tudi lep pozdrav 

z moje strani. Jaz vam bolj malo bolj opisal gasilsko 

intervencijo, kar se tiče gradbenih zadev bo kolega Jure, 

malo bolj točno vam povedal. Jaz bom čisto na splošno tako 

rekel, iz četrtka na petek ponoči, po neuradnih podatkih naj 

bi na območju Zelenice padlo več kot 160 litrov dežja na 

kvadratni meter. To je nekaj, bom rekel, kar dokaj velik 

ekstrem. To je tudi botrovalo k temu, da je začel Mošenik z 

vsemi pritoki na območju Ljubelja tudi tako naraščati, tudi 

za podore, kakor je župan omenil je bil vzrok ta izredni 

dogodek velikih padavin. Mi smo dobili prve pozive nekje 

malo čez 2.00 uro. Ob 3.00 zjutraj smo takoj aktivirali štab 

civilne zaščite v prostorih PGD Bistrica in začeli 

odpošiljati vse gasilske enote, vseh devetih gasilskih 

društev po terenu. Številka 112 takrat že  ni več delala, 

tako da smo kompletno organizacijo prevzeli mi, zadevo 

koordinirali. Nekje tam do pol šeste ure, ko se je začela 

voda malo umirjati je stopila v akcijo druga enota, s strani 

Jureta, se pravi vsi koncesionarji in Komunala in kasneje 

tudi Željko.  

 

Zdaj tako, da vam jaz še nekaj osnovnih informacij podam kar 

se tiče gasilske intervencije. V petek zjutraj in ponoči smo 

vse skupaj zaradi poplav ali poplavljanj v Tržiču in okolici 

delovali na 58 lokacijah. Na 15 lokacijah so se že preko 

noči sprožili plazovi. Za časa tega dogodka je sodelovalo 

137 gasilcev z vseh gasilskih društev, se pravi z 20 

gasilskimi vozili in tremi priklopniki. To je bil tisti 

najhujši val, ko smo probali tudi vse te zadeve rešiti in 

tudi čim bolj ohraniti mirno kri, tako da smo tudi začeli 

tudi z dodatnim polnjenjem protipoplavnih vreč. Ena gasilska 

enota je napolnila nekaj čez 2.800 vreč, ki so se večinoma 

razvozile po Ravnah in po Podljubelju, ker smo s tem tudi 

umirili še dodatno škodo po objektih. Intervencija se je 

potem nadaljevala tudi strojno, to bo Jure povedal. Jaz bom 

nadaljeval potem s 5. 8., je bila pa zadeva že dokaj 

umirjena. Tako bom rekel, smo delovali na petih lokacijah 

zaradi poplav in na petih lokacijah zaradi dodatnih plazov. 

Ti plazovi, ki so se začeli sprožati po zaključku padavin so 

bili načeloma najbolj obsežni, tudi po mnenju geologovo, 

hidrologov in ostale stroke, so nam takrat že dali malo 

podatkov s strani izpostave za zaščito in reševanje, da naj 

začnemo res paziti. Najhujše posledice s plazovi se ponavadi 

dogajajo po zaključku padavin. Tudi 5. 8. je večinoma zaradi 

plazov sodelovalo 78 gasilcev iz petih gasilskih društev. 

Vse se je tudi vozilo še vedno preko štaba, vse iz Bistrice. 
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112 številka in Center za obveščanje je imel še vedno take 

težave, da smo vse mi sami te zadeve delati, pa 14 vozil. Se 

pravi, to je bila potem sobota. 6. 8. je bila pa potem res 

samo še bolj kontrolna akcija, nekaj manjših zadev, kar se 

tiče zalivanj na šestih lokacijah in spet dva nova plazova. 

Se pravi, smo nekje na skupno 22 oziroma 23 lokacij za 

plazove. Večinoma ne ogrožajo objektov, v sedmih situacijah 

pa, ampak kakor je že naš geolog omenil, poročilo še sledi. 

Lokacije so zdaj dejansko popisane, pregledane. Ko bomo 

dobili točne podatke in informacije bomo tudi te prebivalce 

obvestili. Tista, se pravi objekt iz Rebra dol, ki je tudi 

najbolj, bom rekel, drugi največji plaz, tam smo že v četrtek 

oziroma v petek zjutraj ljudi evakuirali in so nastanjeni 

pri sorodnikih do nadaljnjega. Tako, da intervencija 

dejansko oziroma sam potek intervencije se še vedno vleče, 

zdaj upam, da zastopite malo mojega žargona. Zaradi 

kontrolinga plazov še vedno moramo spremljati, imamo tak 

»befel« s strani izpostave. Še vedno moramo ljudi obveščati, 

če karkoli pride oziroma za vsake premike nas morajo 

stanovalci, tam, kjer so ogroženi oziroma kjer so plazovi v 

bližini hiš, tudi sprotno obveščati. Mi stalno tudi 

pripravljamo poročila, enkrat na dan, nekje do 16.00 ure 

mora ta zadeva iti na izpostavo. Toliko. Kar se tiče 

intervencije in samega poteka dohodkov bi bilo to z moje 

strani vse in bi dal besedo Juretu, ki je nadaljeval gradbeno 

strojna dela naprej in vam bo malo več povedal od samega 

začetka in nekje do danes kaj se je vse dogajalo.  

 

JURE ZADNIKAR (KOMUNALA TRŽIČ): Pozdravljeni še z moje 

strani. Mi smo isto začeli 4. 8. zjutraj ob 6.00, ko smo se 

seznanili s celotno situacijo na terenu. Takoj smo na teren 

poslali vse svoje razpoložljive stroje, kamione, kar 

Komunala sama premore. Takoj smo začeli z aktivacijo vseh 

pogodbenikov, ki že tako sodelujejo s civilno zaščito. Tako, 

da so bili praktično preklicani vsi. Tudi odziv z njihove 

strani je bil več kot odličen, ker so dejansko po zelo hitrem 

postopku prišli v Tržič in pričeli z reševanjem po posameznih 

žariščih. Praktično je bil petek en kaotičen dan, ko smo 

samo letali iz konca na konec, probali organizirati, da so 

enote tam, kjer so bile res začele z odpravljanjem oziroma 

s čiščenjem, da ne bi struge delale še dodatne škode. Kot 

Komunala, če povem, pri nas smo v petek in soboto delali vsi  

na poplavah. Sicer, odvoz smeti se je vršil tam kjer je bilo 

možno vršiti. Vse ostalo, kar je bilo razpoložljivih ljudi, 

strojev in opreme, je pa delalo po teh poplavah. Zadeva se 

je nadaljevala v soboto zjutraj z eno malo bolj obsežno 
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intervencijo Podljubelj, pri Kralju. Tam smo poklicali še 

malo večje bagre v pomoč, ker enostavno mali bagri zadeve ne 

bi mogli tako uspešno reševati. Tudi tisto je bil odziv 

fantov, ki so prišli delati res hiter. Tudi domačini, ki so 

tam pomagali so zadevo peljali tako, da je bil ta prehod 

kooperantov, ki velike bagre »dvajset-tonce«, »štirinajst-

tonce« spraviš na teren traja in so res domačini  zadevo 

pomagali, toliko, da se je voda razlivala dejansko samo po 

travniku. Fantje, ko so prišli na teren so potem začel s 

čiščenjem in reševanjem mostu in državne ceste. Toliko, da 

so oni poskrbeli in praktično cel dan iz struge samo 

odstranjevali material. Zato, ker je bilo tega materiala 

toliko, da praktično se niso rabili premikati, ampak so bili 

na enem mestu in samo kopali, kopali, kopali, kopali, kopali… 

Tudi še v nedeljo sta dva bagra cel dan samo material ven 

dajala in zadevo odstranjevala. V soboto smo mi s komunalnimi 

enotami začeli že z reševanjem oziroma vzpostavitvijo 

prevoznosti po vseh odsekih, tam kjer smo lahko pomagali. 

Seveda, brez domačinov, še enkrat poudarjam, določenih 

odsekov ne bi verjetno še danes morali sčistiti, ker 

enostavno je bilo strojev in tega materiala, da bi mi to 

sami uredili, ni bilo dovolj. Tako, da domačini že  od sobote 

stalno pomagajo na vseh lokacijah, če gledamo zdaj 

Podljubelj, dočim Za jezom smo takoj začeli z lastnimi, da 

smo zadevo zdaj spravili že do te faze, da je vsaj ta del 

ceste nekako normalno prevozen in da smo začeli pobirati 

kosovni odpad, tako da te zadeve tečejo. Tiste ceste, ki jih 

je v Podljubelju odneslo so določeni makadami oziroma vsi 

makadami so že nazaj narejeni in vzpostavljena delna 

prevoznost. Tako, da tudi če bi bil kakšen večji problem, 

ker imamo eno težavo še z mostom nad Deševnim , kjer se je 

ena večja skala tam odvalila. Tako, da v primeru, da bi bilo 

s tistim mostom karkoli narobe je tudi za ta del naselja 

Deševno vzpostavljena že prevoznost po drugi strani, kljub 

temu, da ceste ni bilo. Da ne bom zdaj preveč po dnevih 

hodil. V glavnem do danes so vse razpoložljive enote na 

terenu. Delajo po posameznih žariščih in se samo premikajo, 

zadevo rešimo, gremo drugam. Do nadaljnjega bo zadeva taka, 

dokler ne pridemo na čisto, kar se tiče pretokov, naplavnih 

pregrad, propustov in cest. Toliko z moje strani.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ:  Jaz bi te še prosil za informacijo glede 

pitne vode in oskrbe s pitno vodo. Če imaš zdaj že kakšno 

novo spet? Zato smo tudi danes na flaškah, toliko da veste.  
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JURE ZADNIKAR (KOMUNALA TRŽIČ): Fantje z vodovoda so takrat 

nemudoma začeli z čiščenjem vodohranov in z izvajanjem 

ukrepov, ki jih morajo izvesti. Zato je bil tudi ta ukrep 

prekuhavanja vam javljen. Do nadaljnjega, dokler spremembe 

ni oziroma dokler analiz ne dobimo nazaj iz laboratorija 

ukrep še vedno velja. Delajo pa fantje vsak dan samo po 

vodohranih, tako da so prekate sčistili, zdaj pa čakamo 

analize, ker je postopek tak, da mora v laboratorij in potem 

ko pride nazaj. Takoj, ko ne bo potrebno bo Komunala in 

seveda tudi občina objavila, da je preklicano prekuhavanje.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Ne velja pa to za vse vodohrane in za 

celotno občino, ampak tako kot je navedeno na spletnih 

straneh in tako kot smo tudi objavljali. Tukaj moram še 

dodati, glede oskrbe s pitno vodo. Mi smo dan pred tem šli 

na ogled Smolekarja, kjer bomo začeli vrtati novo vrtino, ki 

bo še bistveno večja kakor je ta. Smolekar je tako zajetje, 

kjer karkoli se zgodi ne vpliva nič na to, ampak to je bila 

čista slučajnost. Ampak samo še potrjuje to, da vrtina tam 

je potrebna in da odločitev, da se gre v to je vsekakor 

prava. Ker tudi potem s samimi prevezavami vnaprej bo mogoče 

zagotavljati kompletno oskrbo s pitno vodo, ne da bi bilo 

kaj tukaj. Voda je bila v bistvu samo skaljena. Ni bilo nič 

vdora v vodohrane, ampak po nekih procedurah je treba analize 

opraviti preden se sproti in reče, da je uporabna tudi 

neprekuhana. Hvala, Jure. Željko.  

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Jaz zelo težko kaj več dodam, ker je bilo to zdaj čisto 

izčrpno. Edino mogoče statistiko. Prevoznost je bila 

vzpostavljena na desetih odsekov. To pomeni, v petek smo 

ostali na desetih odsekov dejansko brez prevoznosti. Eni so 

bili malo več poškodovani, drugi malo manj. Trenutno dela 

potekajo  na praznjenju zaplavnih pregrad. Na šestih, ki so 

dobesedno vse polne in jih je treba izprazniti. Od jutri 

naprej, mi smo danes na Direkcijo za vode naslovili prošnje, 

da prevzamejo interventno čiščenje teh vodotokov, ker je to 

za občino dejansko prevelik zalogaj. Nekako so zagotovili, 

da bi lahko jutri dva bagra nadaljevala to kar mi že počnemo. 

Tako, da intervencija je do zdaj približno, mogoče vas to 

zdaj najbolj zanima, na palec bom povedal, to pomeni 27 

strojnih enot je delovalo na teh lokacijah, brez ljudi, to 

zdaj govorimo samo strojno in brez materiala. Tako, da 

približno smo nekje na 180 do 200 tisoč. Groba ocena škode, 

to kar se zdaj vidi, pa se ne vidi še vse, ker dejansko 

določene zadeve so še v zraku, to je most na Deševnem, kjer 
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ne vemo ali se bo zadeva poslabšala ali ne, ker tam je bil 

odnesen prag, ki v bistvu ščiti ta most in odtrgano krilo 

mostu. Ne vemo kaj se bo zgodilo s tem plazom nad 

Podljubeljem, s to kjer dejansko sega do ceste na reber. Na 

tej cesti prevoznost ni vzpostavljena. Tam je še vedno 

popolna zapora, ker prevoz ni varen. Tako, da v bistvu nekje 

ocena škode oziroma sanacije, ker ta dva pojma se zelo 

mešata, je nekje med 875.000 in čez milijon. Zdaj, odvisno 

kako se bojo te zadeve naprej odvijale oziroma kaj se bo še 

v strugi pokazalo. Pod objektom, dolina 9, je prišlo do 

odloma enega balvana, ki dejansko lahko zgrmi v strugo 

Tržišče Bistrice, kar seveda tudi posledično nastane spet 

ogromna škoda. To kar je vidnega, ni nič obetavnega, tako 

bom rekel. Večina teh objektov v Dovžanovi soteski je ostala 

nedotaknjena, so pa šla obrežna zavarovanja, to pomeni desno 

obrežno zavarovanje, ki so bila v suho narejena. Tisto je 

bilo več ali manj vse potrgano oziroma načeto. Nekako ocena 

vodarjev na vodotoku je pa med 7 in 10 milijonov. Tako, da 

nič kaj preveč razveseljive novice, tako da mislim, da nas 

čaka spet ena dolgotrajna sanacija, podobna po ujmi 2018.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Željko, hvala. Stroški, predvideni, so 

res visoki. Še enkrat, večina stvari, ta škoda oziroma vse 

to dogajanje je v Tržiču res malo skrito, ker se dogaja v 

zaledju in vseh teh cestah za kater skrbimo. Ampak tako pač 

je. Še enkrat, tudi vsi, tudi vodarji, hidrologi in geologi 

so, moram še enkrat poudariti, pohvalili vso intervencijo, 

da je šlo vse v pravo smer in moram reči, da se je takrat, 

ko so razmere malo kritične, se je res težko odločati, sploh, 

če ni strokovnjaka. Ampak moram reči, da tukaj nismo kaj 

dosti »falili« in da so stvari bile potrjene in narejen tako 

kot je treba. Zdaj pa še vam dajem besedo. Če ima kdo kakšno 

pripombo, če bi kdo kaj razpravljal, vprašanja. Dušan, 

izvoli.  

 

DUŠAN BODLAJ: Hvala za besedo. Najprej seveda vse pohvale 

vsem ekipam, ki so sodelovale pri tem, da se je preprečila 

še večja škoda. Se vidi, da imate kilometrino, da ste že 

dolgo časa sodelavca, da poznate zadeve res v potankosti. 

Imam eno vprašanje. Ali se bo iz tega denarja, ki se bo zdaj 

financiralo, tudi iz državne strani pomagalo tudi privatnim 

cestam. Recimo, mislim tukaj cesta na Matizovca, ki je 

verjetno tudi čisto raztrgana od tega, pa mogoče cesta na od 

Pavšlna gor. Se bo iz tega denarja tudi to pomagalo sanirati, 

tem privatnim lastnikom te ceste?  
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ŽUPAN PETER MIKLIČ: Situacijo bomo mi popisali in ocenili v 

kompletu. Tudi neke ceste so, kljub temu, da so na zasebnih 

zemljiščih ali kaj, strateško pomembne tudi za nas, zaradi 

dostopov in vsega. Kako bo šlo to razdeljevanje, seveda mi 

kot občina, moramo poskrbeti najprej za našo infrastrukturo, 

ki jo imamo mi. Ampak, glede na to, kako bo šla tudi država, 

s pomočjo daleč, bomo seveda probali urediti največ kar se 

da. Jaz tukaj ne vidim nobenih zadržkov, če je cesta pomembna 

strateško tudi nas in to vse ceste, ki so za dostop do 

planin, do visokogorskih kmetij, so pomembne. Saj to so vsi 

naši občani. Kako bomo pa to zdaj speljali in v kakšni meri 

bo to možno financirati bomo pa še videli. Tako, da zdaj 

odgovora, da bomo kar počez, ne morem dati, da bomo tudi 

zdaj vsem zasebnikom sanirali stanje tako kot je bilo. Malo 

je tukaj tudi odvisno od zavarovalnic. Malo je odvisno, nekaj 

je odvisno tudi od njih samih in tako naprej. Moram reči, da 

tudi marsikdo in to je tudi en dober podatek, da ima skoraj 

vsak zasebnik, ki živi malo bolj visoko ali odročno že tudi 

svoj bager, svoje traktorje in so tudi marsikaj že sanirali. 

Tukaj so zelo samoiniciativno se obnašali in stvari so 

urejene. Kolikor se bo pa dalo, zdaj bom rekel tako, kolikor 

denarja bo z države prišlo, ga mi ne bomo šparali, da ga ne 

bi dali tudi v to, da se vse to uredi. Kakšno pa bo, bomo pa 

pač videli, glede na prejšnje izkušnje ali zdaj težko rečem 

kaj in kako.  

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Jaz bi mogoče samo še omenil, da v tej škodi ni zajeta škoda 

ne na kmetijstvu ne na gozdnih cestah, ker v bistvu tega 

podatka še nimamo. Je pa tudi tako, mi smo že vzpostavili 

prevoznost, ne glede na to ali je bila cesta zasebna ali je 

bila javna. Ko smo vzpostavljali prevoznost smo zagotovili 

prevoznost do vseh naseljenih objektov.  

 

MARGARETA AHAČIČ:  Jaz bi mogoče samo še poudarek na 

hudourniške struge. Mi smo že kar nekajkrat skušali 

dopovedati oziroma smo hoteli iti nasproti. Bi tudi nekaj 

sami financirali, čeprav to ni naše, da bi vendarle se te 

hudourniške struge se uredile, ker je zdaj tolikokrat bila 

sreča, da smo bili vsi doma, kar pomeni ponoči. To nas je 

zbudilo. Če ne bi ponoči imeli to pod nadzorom, vsi smo bili 

doma, potem je to vprašanje kako bi bilo. Tukaj ta 

hudourniška struga, ki je pod našo hišo oziroma gre mimo 

hiše, v neposredni bližini hiše, ki ji grozi plaz. To je 

bilo čisto, čisto na meji. Na robu, nekaj zemlje je vzelo. 

Mi smo sicer želeli, saj pravim, tudi financirali bi, vendar 
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Agencija za vode ni imela nobenega posluha za to, niti 

dovoljenj niso dajali. Bi bilo mogoče res tudi v to smer kaj 

narediti. Propusti, tudi ta propust, pa verjetno še kateri 

pod cesto, te so tudi, ko se ceste delajo, sploh vmes, ko se 

struktura težke mehanizacije, se ti propusti še malo 

zamaknejo in potem ko se to enkrat zabaše, gre to samo še 

čez.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Jaz lahko samo rečem, da se bo odnos 

države tudi do tega spremenil. Zdaj ti dogodki, zdaj vidimo, 

da so skoz bolj pogosti. Mi govorimo o nekih stoletnih vodah 

ali pa še daljše obdobje, ampak te vode se nam zdaj 

pojavljajo že na deset let. Tempo je pa tak, da mogoče bo že 

vsakoleten pojav ali pa na vsaki dve leti. Tukaj bo nekaj 

treba ukrepati.  

 

MARGARETA AHAČIČ: Bom rekla tako, da vsaj če bi prišli 

pogledati in dali dovoljenje. Saj mi bi z veseljem se 

organizirali in naredili. Ampak, tako pa nič ne moremo 

narediti, ampak samo nemočno gledamo ali bo zdržalo ali ne 

bo.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Ravno o tem principu, za vodotoke ima 

država roke čez in tudi če ti lahko samo opozarjaš in kdaj 

bi tudi sami kaj naredili ali pa bi zasebniki kaj naredili, 

pa se pač ta dovoljenja ne da. Ampak, upam, da se tukaj najde 

ena prava mera. Seveda ne more kar vsak posegati notri. Ampak 

ena prava mera, je pa treba jo najti. Očitno tudi neka 

sredstva za to je treba najti, da se to uredi tako kot je  

najboljše. Drago, izvoli. 

 

DRAGO ZADNIKAR: Hvala za besedo. Tudi jaz bi se zahvalil 

vsem gasilcem oziroma vsem enotam za zaščito in reševanje, 

to so gasilci, policisti, vojska in vsi ostali, ki ste 

sodelovali v tej akciji. Jaz mislim, da ste res naredili 

velik korak, da ste preprečili tisto najhujše in res k vsemu 

lahko rečem, da vam dam kapo dol za res dobro opravljeno 

intervencijo.  

 

Kot drugo bi postavil vprašanje kar se tiče pomoči 

posameznikom na območju občine Tržič. Bomo dobili kakšen 

seznam? Ali boste poskrbeli to na občini? Ali bo to Rdeči 

križ ali bo Karitas? Ne vem, kdo se bo v to spustil in 

naredil seznam, da bomo lahko ostali ljudje pomagali tistim, 

ki so v tej naravni nesreči utrpeli škodo.  
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Kot tretje bi se dotaknil tudi samega odloka in sicer 3. 

člena odloka, kjer ste napisali, da začne veljati z dnem 

objave v Uradnem listu. Vsi vemo ali vsaj nekateri vemo, da 

je »vacatio legis«, se pravi datum veljavnosti predpisa se 

začne z naslednjem dnevom objave. Zato predlagam, da vseeno, 

ne glede na to, da ni bil podan kakšen amandma na ta odlok, 

da to zadevo nekako popravite ali bodo mogoče potem 

popravljali kje drugje. Se pravi, da ta odlok začne veljati 

naslednji dan po objavi v Uradnem listu. To je tista pravilna 

ustavno določena norma, ki se mora upoštevati.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Mi to lahko zapišemo v odlok, če se vsi 

strinjate, se bo tako zapisalo.  

 

Glede samih pomoči, k 2. točki, zdaj popis plazov, škod in 

tega se dela. Kakšne konkretnega zahtevka, trenutno za pomoč, 

še ni. Bila je kar velika samo organiziranost. Zdaj se 

pojavlja in Dan solidarnosti in pomoč in kako pomagati in 

tako naprej. Zdaj, v Tržiču, bom rekel takole. Občina kaj 

posebej tega ne bo organizirala. Mi smo začeli takoj v 

soboto, kar je naredila podžupanja, stik s krajevnimi 

skupnostmi. S predsedniki krajevnih skupnosti, da se vsak na 

terenu vidi kje in kakšna pomoč je potrebna. Takrat se je 

šlo predvsem za to, da se samoorganizirajo in da čim bolj 

pripravijo tudi teren za intervencije Komunale, ki so 

sledile. To se je naredilo. Za naprej, pa tudi isto 

predlagamo. Tudi zdaj, če bi kdo hotel pomagati, kamorkoli, 

obstajajo načini preko aplikacije, kjer se lahko javimo. Za 

Tržič, apeliram, dajmo najprej pogledati pri sorodnikih, 

sosedih, prijateljih, če ima kdo še kaj za sčistiti, za 

znositi, za pospraviti in mislim, da bomo tako največ  

naredili. Se to v ponedeljek, če je že dela prost dan, 

pomagajmo bližnjim, pospravimo tisto, kar je za pospraviti. 

Tudi kar se tiče Komunale, se dogovarjamo, če bojo zdaj 

ostali že kje večji kupi, se naložijo čim bližje ceste in se 

bo tudi kasneje pobralo. Mislim, da kar se naših zadev tiče 

je to tudi en tak najbolj normalen predlog. Če ima kdo kakšno 

boljšo idejo, lahko tudi pride na dan z njo. Ampak do zdaj 

se je pač izkazalo, da je bilo to najbolje.  

 

METKA GABERC: Jaz moram samo še povedati, da do zdaj, v 

bistvu, ne v petek, ne v soboto ni bilo nobene prošnje po 

pomoči. Ne na CSD-ju. Verjame, da niso še imeli časa hoditi 

na CSD in dajati obrazce za izredno denarno pomoč. Mogoče bo 

to v prihodnjih dneh. Tudi pri vas v civilni zaščiti ni bilo.  
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PETER ROTAR (CIVILNA ZAŠČITE OBČINE TRŽIČ):   Ne.  

 

METKA GABERC: Noben ni izrazil želje po pomoči, za celoten 

Tržič. 

 

PETER ROTAR (CIVILNA ZAŠČITE OBČINE TRŽIČ): Tako. Jaz bi 

izpostavil to, da so bolj klicali, če slučajno rabimo kakšno 

fizično pomoč, da bi pomagali. Saj pravim, mi smo z našimi 

enotami in z gasilci večino zadev kar naredili, da sem jaz 

vsakega kar na regijski štab. Po drugih gorenjskih in ostalih 

občinah je bilo to dejansko bolj potrebno, tako so potem 

stopili z njimi v kontakt. Načeloma, generalno gledamo, pa 

mislim, da v Tržič res, dobro so solidarnosti ljudje. Tudi 

mislim, če boš, Metka, še malo vprašala, boljo z veseljem 

prišli pomagati. Da bi pa kakšen zahtevek prišel ali karkoli, 

mogoče do Mateje? Ni. Do nas tudi ne.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Dejansko, kakšne informacije, da bi bil 

kdo ob premoženje pri tem se ni zgodilo. Nemčevi so, morajo 

stanovati drugje. Ena evakuacija je bila gor s Cerkvene 

ulice, ampak tam je že nazaj. Tukaj same materialne škode ni 

in se bojo takrat, ko se stvari uredijo, tudi Nemčevi vrnili 

nazaj v svojo hišo. Danes smo bili še enkrat tudi pri njih. 

In gospod in gospa, bom rekel, dobro prenašata vse skupaj. 

Situacija je res, hiša je starejša od 100 let, sicer 

obnovljena, tja vežejo vsi spomini in vse. Trenutno ni 

poškodovana. Bilo je bolj to, koliko ogroža, če se res 

sproži. V debati z geologi pa vemo, da plaz je zelo lahko 

hitro toliko kot voda in v bistvu evakuacija, ko se enkrat 

to sproži skoraj ni mogoča, sploh če se to zgodi ponoči.  

 

METKA GABERC: Jaz bi še enkrat apelirala pač na vse, da se 

vpišete v to nacionalno aplikacijo »Poplave 2023«. Tam lahko 

ponudite od prenočišča, materialnih dobrin, svojih rok za 

delo, karkoli, je res dodelana aplikacija. Da se tam notri 

vpisujete, zato da to ima en smisel. Ne da se vozite vsak s 

svojim avtom v Luče. Ne bo imelo takega učinka, kot da je 

nekaj organizirano tako kot imajo.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Andraž, izvoli.  

 

DRAGO ZADNIKAR: Lahko samo še eno podvprašanje.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Ja.  
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DRAGO ZADNIKAR: Ti obrazci, ki smo jih danes dobili. Komu 

jih oddamo.  

 

METKA GABERC: Mateji Nosan.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Zato, da se odpoveste sejnini, se da 

Mateji, vsak, ki hoče, ga lahko izpolni. Zdaj, Mateja, če ti 

pojasniš, tam sta tudi dve možnosti. Ti možnosti tudi 

pomenita različen prispevek. Če ga lahko ti poveš.  

 

MATEJA NOSAN (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA SPLOŠNE IN PRAVNE 

ZADEVE): Ja v bistvu je tako. Če se odpoveste sejnini, da 

ostane v proračunu Občine Tržič, pomeni, da celotna bruto 

sejnina ostane v proračunu. Se pravi, se prispevki ne 

odvajajo, ampak ostane lepo notri in je celoten znesek.  

 

Če se odločite, da bi dali neki organizaciji, ki mora biti 

dobrodelna, v tem primeru, potem se njim nakaže samo neto 

sejnina, medtem ko gredo prispevki še vseeno državi. Jih 

moramo odvesti, kar pomni, da je razlike približno 50 eur.  

 

METKA GABERC: Lahko kar zneske poveš koliko so? 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Saj jih vem na pamet. Se pravi, bruto je 

183, neto je 133. Se pravi, če se nakaže oziroma donira, ne 

v proračun je to, bo šlo naprej 133. Če pa ostane v proračunu, 

pa ostane znesek 183.  

 

DUŠAN BODLAJ: Lahko samo en predlog še?  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Ja.  

 

DUŠAN BODLAJ: Predlagam, da tudi tisti člani občinskega 

sveta, ki nimate sejnine, donirate vsi enake zneske, kot pa 

člani občinskega sveta. Kar pomeni župan, podžupanja in 

mogoče direktor občinske uprave, ki ne dobi sejnine, ampak 

da pač… 

 

METKA GABERC: Hvala, Dušan, za pobudo. Jaz sem že donirala. 

Ne sejnine, ker jo pač ne dobivam, ampak… 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala, Dušan, za pobudo. Bom doniral v 

enakem znesku. Bruto.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Hvala za besedo. Moram se oglasiti kot 

predstavnik oziroma predsednik krajevne skupnosti Ravne. 
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Moram povedati, da so v glavnem vsi krajani zelo hvaležni za 

hitro in učinkovito intervencijo. Predvsem s silami za 

zaščito in reševanje in za seveda odlično koordinacijo 

občine. Zdaj, jaz sem si tudi sam ogledal te zadeve, hvala 

Metka tebi za pomoč pri odvozu, pri koordinaciji, ki traja, 

mislim, da do jutri.  

 

METKA GABERC: Bomo še naslednji teden.  

 

ANDAŽ ŽITNIK: Tako, to sem hotel omeniti. Fino bi bilo malo 

podaljšati še te stvari. Zdaj pa tako. Odzivnost krajanov. 

Moram povedati, da kakor je že župan omenil, so v glavnem 

precej samoiniciativni. So se veliko tudi sami organizirali. 

Zdaj, ko bo pa to, bom rekel po domače rečeno »spucano« 

oziroma počiščeno, bojo potrebovali material. Material, 

dovoz materiala na dvorišča. Tukaj mislim predvsem pesek in 

te stvari in tukaj bojo rabili našo pomoč. V obliki 

materiala. Zdaj, kako in kaj, v kakšni obliki bo to potekalo, 

verjetno se bomo morali še natančno zmeniti. Ampak, kakor se 

vidi, tega materiala je toliko zunaj že, ki ga je zdaj struga 

Mošenik sam nanesel. Primer dober je tam, čisto na koncu Za 

jezom, pri Glaviču, kjer je ogromen kup peska. Tako naprej. 

To me zanima zdaj, ko sem ravno pri besedi, kako bo s tem 

materialom, ker krajani za to tudi prosijo. Opozorili bojo 

tudi na določene razpoke cest, ki so se pojavile, to bomo pa 

naknadno te predloge dali, ki bojo tudi kasneje, te razpoke, 

govorim predvsem za to cesto od Za jezom proti Čegelšam. 

Mislim, da že malo plazi zadeva. Tako, da zdaj strokovnjak 

nisem na tem področju, ampak kakor stvari slišim, apeliram 

na to, da se pregledništvo cest v to vključi in malo zadeve 

pogleda. Toliko imam jaz v zvezi s tem. Še enkrat hvala vsem 

deležnikom.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala, Andraž. Željko, imaš ti kakšen 

odgovor.  

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Mi smo Direkcijo za vode, da te naplavine, ki so bile 

odstranjene iz Mošenika in tudi iz Tržiške Bistrice, ki se 

še odstranjujejo, da bi jih občina pridobila za namen 

popravila makadamov, med drugim lahko tudi dvorišč. Ves ta 

material, ki ga občina pridobiva se vozi na tri različne 

deponije. Ena je v Jelendolu pri Jagru, da bo namenjena 

vzdrževanju gozdnih cest na pobočju Košute. Ena deponija je 

v Belem potoku pri Kokaljevemu skladišču. Ta bo namenjena 

vzdrževanju gozdnih cest na področju Podljubelja in tretja 
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deponija je zdaj nastala v Križah pri nogometnem igrišču. Ta 

bo v bistvu tudi največja. Ves ta material bomo predelali, 

separirali in ko bo primeren za vgradnjo, ker je zdaj kot 

tak, ker so to okrogla zrna. Če bi to nasuli na dvorišče, 

prvič bi se nosilo notri po stanovanju, drugič se pa ta petek 

ne zaklini in bi se vozil po dvorišču gor in dol in bi ga 

tudi prvi dež spral. Tako, da ko bomo material imeli 

pripravljen, seveda vsaka prošnja, mislim, da bo odobrena, 

če bo upravičena, če bo res, da so to poškodbe od poplave. 

Tako, da to je to. Še ena deponija nastaja v Lomu, kjer se 

prazni zaplanek Potarje – Grahovše. Tako, da pravim, tega 

materiala bo več kot dovolj. Občani bojo na občino naslovili 

neko prošnjo, da se ta evidentira. Mi bomo preverili ali je 

zadeva iz naslova tega upravičena ali ni upravičena. Če ni 

upravičena ne vidim razloga, da tega materiala ne bi dali.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Na določenih mestih smo res dobesedno 

zasuti s peskom oziroma z materialom. Na žalost je za 

takojšnjo uporabo neuporaben. Bi naredili več škode kot 

koristi. Ravno zato smo se odločili tudi odpreti te deponije. 

Jaz upam, da tudi ta v Križah ne bo naletela na 

nerazumevanje. Deponijo delamo kjer je v prihodnosti 

predvideno parkirišče, tako da ga ne nasipamo na neko 

kmetijsko zemljo ali kakorkoli, ampak ta material je potrebno 

predelati. Šele takrat bo uporaben. Tako kot Željko pravi, 

bom rekel po domače, ga ne bomo šparali. Tisti, kjer bo 

potrebno, ga bomo odobrili, tukaj ni dileme.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Lahko še? 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Ja.  

 

ANDAŽ ŽITNIK: Glede upravičenosti. Mislim, da tukaj s strani  

zaščite in reševanja, Peter in Jure, točno vesta lokacije na 

Ravnah, katero dvorišče, po domače rečeno, je bilo 

poplavljeno. Seveda tam so upravičeni, tukaj ni nič spornega. 

Lokacije so znane. Jaz jih tudi na pamet vem. Recimo, če bo 

potreba, bom šel zraven in bom… 

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Andraž, gre se zgolj zaradi evidence. Evidenca mora biti. 

 

ANDAŽ ŽITNIK: Razumem. 

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Ta material mi pridobivamo od Direkcije in namenjen in je 
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namenjen z nekimi pogoji. Mi moramo imeti evidenco, da ne bo 

na koncu izpadlo, da je Željko ali župan ali kdorkoli od nas 

ta pesek talal kot se mu je zdelo po nekemu ključu, kot se 

je njemu zdelo. 

 

ANDAŽ ŽITNIK: V kolikem času pa to lahko pričakujejo.  

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Takoj, ko zaključimo praznjenje… 

 

ANDAŽ ŽITNIK: Mesec? 

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

To ne. To bo zadeva hitrejša. Mislim, da v naslednjem tednu 

bi morali biti že te prevoze imeti dol. Potem pride na 

lokacijo mlin. Mi si želimo, da bi mletje in separacija bila 

zaključena pred pričetkom šole. Zaradi tega, da to ne bi 

ropotalo med poukom. Tako, da jaz računam, da do konca meseca 

bi mi lahko že  začeli voziti po lokacijah.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Je pa to logistično v Križah, pač ena, 

bom rekel tako, primerna lokacija, da ne izgubljamo s prevozi 

in vsem skupaj. Mogoče zaradi bližine šole, vrtca, ne zgleda 

zdaj najboljše. Ampak, tako kot Željko pravi, upam, da bomo 

s separacijo in mlini zaključili do začetka šolskega leta, 

potem se pa začne to talati in tukaj res mislim, da nekega 

kompliciranja ne bo. Več ali manj vsi vemo kje so bile 

poškodovane hiše, smo si jih dobro zapomnili, glede na 

petkovo dogajanje. Tako, da, ja. Irena.  

 

IRENA MRAK: Hvala lepa za besedo župan. Še enkrat, tudi 

zahvala z moje strani vsem, tokrat prisotnim trem fantom, 

ampak verjetno, da jih je res ogromno še za vami. Mogoče 

širši razmislek tudi ostalim prisotnim svetnicam in 

svetnikom, tudi za naprej. Mi smo ena redkih slovenskih 

občin, ki imamo res izjemno dobre strokovne podlage 

ogroženosti in nevarnosti naše občine. Tukaj smo pred leti 

delali podlage za občinski prostorski načrt, kjer smo res v 

detajle, res v nulo naredili, situacijo kakšna je. Se pravi 

od geologije, gozda, potem relief itak in seveda tudi 

podnebne razmere. Danes je bilo lepo poudarjeno, da se nam 

te ujme ponavljajo. Tudi več jih bo oziroma lahko nanje 

računamo. Zdaj koliko jih bo ne moremo napovedati. To je 

dejstvo. To tudi vsi ostali strokovnjaki nas na to 

opozarjajo. Ampak hočem reči, kasneje za razmislek. Ko bomo 

prišli enkrat do spreminjanja OPN in tako naprej. OPN imamo 
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z namenom in temelji na res dobrih podlagah. Vemo kaj se nam 

lahko na našem območju pravzaprav zgodi. To nam kaže zdajšnja 

ujma, pa recimo pred petimi leti, potem pa že vse pozabimo, 

ponavadi. Ampak, to beležimo. Tako, da se vidi kaj se nam 

pojavlja, kje imamo težave in kam ne rinemo s posegi v 

prostor. Tako, mogoče bolj v razmislek za naprej. Peter, ti 

si lepo izpostavil tudi hišo, ki je recimo že 100 let na 

istem mestu. Tudi te, se bo lahko izkazalo, da so ravno tako 

ogrožene, ampak bistveno manj kot tiste, ki jih na novo 

delamo. Če silimo nekam, kjer ni »fajn«. Kam pa ni fino, ker 

imamo podatke. Bolj mogoče v razmislek za naprej. Tudi zdaj, 

ker vidimo kako je, tudi sanacija kot taka, tudi kakšnih 

nadomestnih gradenj najbrž pri nas ne, a ne? To je treba res 

razmisliti, kam posegati v prostor. Ne samo s poselitvijo, 

ampak z infrastrukturo nasploh, ker če ne, je to samo škoda 

za občino. To bo vse po žepu udarilo, to ni da samo težimo, 

da nekje ni fino graditi, ampak to za seboj potegne 

posledično tudi »keš«.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala, Irena. Mislim, da boste zdaj tudi 

geologi in geografi imeli tudi možnosti raziskovanja in 

gledanja. Ker določene pokrajin, vsaj tam, ena je pri 

Tominčevem slapu, je pokrajina spremenjena. Tominčev slap je 

ostal na srečo enak, 50 metrov navzdol je pa nova pokrajina, 

struga je drugje, kot je bila, ceste ni več. Je prav zanimivo 

glede na ves nasutje iz kje in kako lahko prihaja.  

 

IRENA MRAK: Iz raziskovalnega vidika je to super, se vidi 

kako se okolje spreminja. Mogoče samo še to, kataster, se 

pravi občina ima karte ogroženosti in nevarnosti, pa tudi 

kataster teh dogodkov. Tako, da tisto bi bilo fino mogoče, 

zdaj je prilika, da se to dopolni. Po moje to ne bi bilo 

slabo. To imate itak zavedeno.  

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR):  

Vsa ta plazišča, plazovi, so vnesena.  

 

IRENA MRAK: Ker to je super, kje so ti potem… 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala, Irena. Tomaž. 

 

TOMAŽ MEGLIČ: Hvala za besedo. Ena od krajevnih skupnosti, 

ki jo tudi jaz vodim, je bila ravno tako prizadeta. Sicer se 

ni kaj dosti slišalo o tem. Pa vendarle, Kalinček nam je 

spet prestopil, kjer je v zgornjem delu povzročil kar nekaj 

škode, vsaj na treh, štirih hišah, stanovanjskih objektih. 
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Na srečo voda ni masovno vdirala v kletne prostore. Vendar 

bi se zahvalil celotni ekipi civilne zaščite, Komunale Tržič 

in gasilskemu društvu Bistrica za hitro intervencijo. Celo 

nedeljo smo se tudi z domačini tam trudili ustaviti nekako 

to vodo, ki je prodirala iz vseh cevi, ki so okrog hiše in 

na različnih lokacijah. Zahvalil bi se tudi celotni ekipi, 

ki je prišla v nedeljo na obisk in smo si ogledali kakšno je 

stanje. Na srečo nam je zadrževalnik vode zdržal. Po ocenah, 

ki ste jih dali, je tam notri cca 200 kubikov materiala in 

je tudi že dogovorjeno, da se bo to odstranilo. Moram 

pohvaliti Komunalo Tržič, ki je celotno cesto od zelenjavarja 

do hiš gor, poplavljenih, očistila. Tako, da je bilo že ob 

12.00 vse očiščeno. Nas pa čaka še delovna akcija, ki smo se 

jo skupaj dogovorili z domačimi in s krajani krajevne 

skupnosti, …/nerazumljivo/… Bistrico, Komunalo, Željkom. 

Bomo imeli v soboto delovno akcijo, kjer bomo očistili ta 

dvorišča, ker so težko dostopna s stroji. Mi bomo pripravili 

vse, kot smo se dogovorili za ta mesta in bo Komunala 

odpeljala naslednji teden, ves ta mulj, ki je še ostal. Moram 

reči, da so vsi sosedje gor bili pripravljeni pomagati. Vsi 

smo sodelovali. Jaz sem si plazišče …/nerazumljivo/…, sem 

bil v službi v petek dopoldne, po službi sem si ogledal 

kakšno je stanje gor. Potem smo pa rekli, da itak je treba 

počakati, da se vse to odteče in potem bomo to sanirali. 

Kako bi rekel, na srečo ali nesrečo, se nobenemu ni nič 

zgodilo. Nesreča je, bi omenil, na najbolj prizadetemu 

objektu oziroma dvorišču živi ena sama ženska in še bolna je 

in je fino, če se gre gor k njej pomagati. Tako, da še enkrat 

pohvala za Bistrico vsem. Res sem zadovoljen bil z vsemi 

službami, tudi vmes smo gasilce klicali, so prišli takoj. 

Odziv občine, odziv ostalih služb, zaščite in reševanja je 

bilo res na visoki ravni, tako da tudi dogovorjeni smo vse 

za naprej. Upam, da se bo to čimprej saniralo. Na srečo pa 

smo res, glede na škodo, ki je po ostali Sloveniji, lahko 

veseli, da se nam ni kaj hujšega zgodilo. Kar pa ni rečeno, 

da se nam pa ne more zgoditi. Ker zdaj tisti material čaka, 

vemo, da so padavine večinoma v jeseni. Tokrat nas je 

presenetilo, da so bile te padavine močne že sredi poletja. 

Bi bilo fino, da se vse stvari čim hitreje sanirajo, 

pregledajo, da do jeseni že marsikaj popravimo, ker vprašanje 

kaj bo že v jeseni ali prihodnje leto. Še enkrat hvala kar 

se tiče Bistrice in še tako naprej.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala, Tomaž. Moram reči, da tudi vse te 

intervencije, ki so še zdaj in intervencija še vedno teče. 

Mi poskušamo zadržati čim več mehanizacije na območju občine 
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Tržič in čim prej sanirati, kar se le da. Oziroma ne 

sanirati, ampak bom rekel, intervenirati in sčistiti vse te 

in pregrade in kanale, tako da se pripravi za naprej. Bolj 

se odmika, bolj gre v pozabo in potem se spet material nabira 

in tako naprej. V vseh teh intervencijah se res pokaže, da 

tisto, kar takoj interveniraš in če držiš nek tempo, sčistiš 

do konca in je to najbolj učinkovito. Je pa tako, da po 

Sloveniji bo zdaj ogromna potreba po tistih, ki imajo 

mehanizacijo, tistih, ki jo znajo upravljati in počasi nam 

bojo ušli tudi ven iz Tržiča. Ravno za to se tudi še vedno 

trudimo, da dokler jih imamo tukaj, očistiti vse kar se da 

očistiti. Je pa tukaj tudi en apel. Če že imamo tukaj, tudi 

vsem lastnikom in zasebnikom in agrarnim skupnostim, ker 

nekje se je pa tudi pokazalo, da določeni prepusti, za katere 

morajo pa tudi zasebniki poskrbeti, niso v najboljšem stanju, 

da tudi nek drevje, drevesa, ostajajo, bom rekel po domače, 

v grabnih in seveda ne pripomorejo k temu, da voda teče in 

tukaj je treba biti čim bolj pazljiv. Dogodki se dogajajo in 

to bo treba vzeti v obzir in za to skrbeti. Tako pač je.  

 

ANŽE PERČIČ: Jaz bi tudi izkoristil kot predsednik krajevne 

skupnosti Senično, da se zahvalim v mojem imenu in tudi v 

imenu krajanov za hitro odzivnost tako gasilcev kot občine. 

Mi sicer nismo imeli toliko problemov z vodo, pač smo na 

hribu. Imeli smo pa dva plazova. Moram reči, ker smo se tako 

pogovarjali, res, ljudem veliko pomeni, da se občina, recimo, 

tukaj bi pohvalil Metko, res. Je prišla takoj. Da pridejo 

pogledati, da ljudje vidijo, da imajo pozornost, da so tudi 

pomembni, kako bi temu rekel. Tudi gasilci, res moram reči, 

so se takoj odzvali, prišli s ponjavami, smo takoj zadevo 

pokrili. Tam smo imeli pri eni hiši še to nesrečo, da ko so 

študirali kako bi plaz pokrili, da se je še en plaz sprožil 

istočasno, tako da res vse pohvale vsem deležnikom. Zdaj, 

več kot hvala v tem primeru tukaj vam  ne moremo reči. Ampak, 

res, veliko nam pomeni, meni osebno kot predstavniku in 

seveda tudi kot občanu občine. Tako, da hvala lepa vsem.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala Anže. Hvala bogu, tudi tisti 

največji plaz, ki smo si ga ogledali v Seničnem je površinski 

in ne bo zahteval zdaj neke resne sanacije in tudi ne ogroža 

hiše, kar je seveda super. Tako da, ja. O. k. Še kdo? Nejc.  

 

NEJC PERKO: Samo vprašanje. Prej je bilo omenjeno, da se 

delajo že cenitve, med drugim tudi plazišč. Se kaj da okvirno 

reči v kolikšnem času bojo znane te? 

 



 

 20/23 

2. izredna seja Občinskega sveta Občine Tržič (10. avgust 2023) 
 

PETER ROTAR (CIVILNA ZAŠČITA OBČINE TRŽIČ):  Cenitve ne. Se 

pravi, to bo ocena stanja, ocena ogroženosti. Jaz računam, 

da drugi teden moramo imeti mi to v hiši, papirje. Ker nam 

je šel na roko, dobesedno, geološki zavod, takoj prvi dan, 

predno so jih poslali po celi Sloveniji, da je prišel, bom 

rekel, kar dokaj izkušen geolog vse zadeve pregledati. Še 

danes sta z Željkom šla naprej, tudi tam, kjer ni ogroženo.  

Zdaj, ko smo se dotaknili plazov, bi jaz omenil, sicer to. 

Vsi, ki smo bili z geologom tam, so dobili lastniki točna 

navodila kako je treba postopati. Zdaj so te zadeve pokrite. 

Je fino, da se zadeve v času sonca in suhega vremena 

odkrivajo, da se potem tudi dodatne poškodbe vidijo. Midva 

z županom bova še predebatirala na kakšen način bomo mi 

lastnike obvestili. Da jim bomo dali mnenje geologa za 

posamezen plaz ali naslov, jim bomo podali. Moramo vedeti 

vsi prisotni tukaj, če je to neka privatna površina, je to 

to. Bo moral tudi lastnik zagristi v to gnilo jabolko in 

zadevo sanirati. Tako, da je to fino, kot predsedniki, 

nekateri, ki ste tukaj, to tudi povedati. Ker verjetno bo 

kakšno vprašanje tudi do vas prišel. Moram reči, da načeloma 

same plazine oziroma površine, kjer je prišlo do plazenja, 

kakor je že Željko omenil in župan so zgolj površinske 

narave. To je kar dobra zadeva, to se da kar, bom rekel, z 

nekimi normalnimi stroški tudi sanirati. Po večini. Lahko se 

to izkaže sčasoma, da je tudi kakšna večja zadeva.  

 

NEJC PERKO: Kakšna je prva ocena tega Cesta na Rebro oziroma 

tega plazišča pod Vretenom?  

 

PETER ROTAR (CIVILNA ZAŠČITA OBČINE TRŽIČ): Željko je bil… 

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR):  

Midva sva si ogledala. Gre za površinski plaz, ni neke 

globine. V bistvu je vzrok bil, da je voda na cesto Reber, 

preko ceste stekla dol, zamočila brežino in je potem ta 

zgornji del po lapori zdrsnil dol. Zadeva se je zajezila cca 

60 metrov od vrha. Zdaj tam stoji. Geolog je ocenil, da če 

ne bo nekih izdatnih padavin, da je relativno stabilna. Ampak 

le v primeru, da ne bo izdatnih padavin. Podali so predlog 

kako bi objekt zaščitili. Jutri si bom s strokovnjakom 

gozdarske stroke oziroma s temi, ki se ukvarjajo s temi 

sanacijami, zadevo že enkrat ogledal, da pogledamo, če bi 

lahko mi kot občina v sklopu intervencije izvedli ta zaščitni 

nasip oziroma preusmeritveni nasip nad objektom. Tako, da v 

bistvu ta plazina, če bi pojavile se padavine oziroma, da bi 
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to še preostali del splazil, da ne bi neposredno ogrožal 

objekta.  

 

Generalno pa, kakor je že Peter rekel, vsa ta žarišča so 

površinski plazovi. Kar je bilo, so bili več ali manj blatni 

tokovi oziroma malo odvojnih robov, ampak nič kaj hujšega. 

Večji plaz je dejansko pod Vrbankovim Markotom. Tam je v 

bistveno večja površina, ampak podobno kakor tukaj. Če ne bo 

nekih izdatnih površin, bo ta zadeva verjetno plazila počasi 

dol. Če bi se pojavljala daljša obdobja deževja pa noben ne 

zna napovedati. Nočem zdaj strašiti, ampak ni prijetno. Niti 

ta Vrbankov niti Nemčev, z Rebra, nista prijetna, ker v 

bistvu sta neznanki. S tem, da s tega Nemčevega, lahko kaj 

naredimo na njem. Medtem, ko na Vrbankovem ne moremo narediti 

nič. Lahko samo stanje spremljamo.  

 

MARGARETA AHAČIČ: Kaj pa na tem delu, ki se ne plazi. Je 

bilo kaj ugotovljeno kakšna je pa možnost, da do tega pride? 

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Povsod je predlog, da se proba ta voda odstraniti, to 

zatekanje vode. Drugega pa nič oziroma ne znajo podati. To 

je podobno kot pri vseh teh zadevah. Lahko jutri vse pride 

dol, lahko pa nikoli.  

 

IRENA MRAK: To imamo na kartah označeno. Kakor so te resne 

nevarnosti, tam je vse rdeče, po domače povedano. Tam je 

največja stopnja ogroženosti oziroma nevarnosti. Ena je 

nevarnost, druga je ogroženost z vidika infrastrukture in 

poselitve. To imaš kjerkoli v občini, so na voljo. Poročila 

so na voljo, to lahko vsak pogleda, kadar če, kje je. Kje 

imaš hišo in koliko je nevarno. To je vse na voljo. Ti 

podatki so. Podatki o teh dogodkih pa ravno tako v katastru. 

Tako, da to imamo vse na voljo. 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Je pa tukaj, če gledamo ta Nemčev plaz, 

kakor smo ga gledali tudi z geologom levo in desno, trenutno 

se mi zdi, da je stabilna brežina.  

 

ŽELJKO BABIĆ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Zdaj čaka.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Je relativno suha. Tukaj se je ustvaril 

nek kanal, ki je na žalost zraven nad hišo. Tukaj sta se 

zgodila, mogoče nismo omenili, dva, rečemo temu usada, ki 

sta ogrožala tudi vodovod. En je tam Na Balosu, ki smo ga 
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odkrili v petek. Tam je povezovalni vodovod in tam se je 

kompleten 5x5 usulo v Mošenik. Tudi tam je bila potem hitra 

intervencija, se je  založilo s skalami, ampak bo to treba 

tudi sanirati, zato da ne bi prišlo do poškodb. Ker tam je 

pa, sicer tehnično, bolj ti veš Jure, koliko je tam in vode 

notri in pritiska in vse. Ampak, če se tisto prekine, nam ne 

sledi kaj prav lepega.  

 

ŽELJKO BABIČ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Ne sme se prekiniti. Gre za prenosen vodovod Ljubelj, 300 

ror, 12 barov, pa mestni vodovod 150 ror. Tako, da če bi 

tisto klecnilo oziroma če bi se to v soboto podrlo, bi 

verjetno ostali brez Balosa 7, to je blok. Ampak na srečo so 

tam gasilci to zadevo zaznali in je bila potem intervencija 

usmerjena, tako da se je ta zadeva zaščitila. Je pa prišlo 

do spodjedanja vodotoka, škarpo je spodjedlo in izpralo ves 

material pod akvaduktom in pod prenosnim vodovodom.  

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: En tak primer je še na Deševnem, ampak 

je manjši. Če bi prišlo do tega, da se vodovod prekine, bi 

bila rešitev bistveno bolj hitrejša in ne tako drastična kot 

tukaj dol v mestu. Saj pravim, zdaj stvari so pod kontrolo, 

jih bo pa tudi treba sanirati. To omenjam zato, ker je kar 

nekaj stvari, ki mogoče niso vidne in so drugačne, kot če 

nekomu hiša poka. So, ki jih mora sama občina zaznati in 

videti in to tudi sanirati. Tega je kar nekaj v naši občini.  

 

ŽELJKO BABIČ (OBČINSKA UPRAVA - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Tako je, te  zadeve, ki so se zgodilo, površinsko smo mi 

interventno, lahko rečem, sanirali ali pa spravili v nek 

prevozen stanje. Dejanske poškodbe se bojo pokazale sčasoma. 

Robovi cest, posedki, tudi ta obrežna zavarovanje, ki so 

zdaj mogoče v zraku in se zdaj še ne vidi. Se lahko posedejo 

in vse te škarpe, ki so v vodi, so za pregledati. Tako, da 

mi se bomo zdaj, takoj, ko bo vlada oziroma nekaj že delamo. 

Ampak ko bo vlada izdala sklep za popis škode, bomo to 

dejansko prehodili oba kompletna vodotoka od Tržiča do 

Jelendola, od Tržiča do Ljubelja. Potem bomo pa dobili 

dejansko oceno škode. Zdaj so to neke ocene na palec, kar se 

vidi. Saj pravim, sanacija ne bo mogoče velika kakor je bila 

v 2018, ampak bo pa zagotovo finančen zalogaj za občino. 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala. Kar veliko dela nas čaka. Če noben 

nima več, je prvi korak to, da potrdimo odlok s pripombo, ki 

jo je dal svetnik Drago Zadnikar. Tisto popravimo in če ste 

za, bi kar o tem glasovali.  
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2. izredna seja Občinskega sveta Občine Tržič (10. avgust 2023) 
 

 

Preverjamo sklepčnost. Prisotnih je 16 svetnic in svetnikov.  

 

Dajem na glasovanje predlog sklepa: »Občinski svet Občine 

Tržič sprejme predlog Odloka o uporabi sredstev rezerv Občine 

Tržič za leto 2023.« Kdo je za? Ugotavljam, da je sklep 

soglasno sprejet. »Za« je glasovalo 16 svetnic in svetnikov. 

Hvala za glasovanje.  

To je bila tudi edina točka te izredne seje. Jaz bi na koncu 

samo prosil, ker smo po televiziji. Sicer zahval je bilo že 

veliko. bi vas prosil za en aplavz. Za gasilce in za civilno 

zaščito in za uslužbence občine, vse tri, ki so tukaj. Še za 

koga drugega. Moram tukaj reči, tudi za zasebnike, ki so 

pristopili. Za tiste, ki so pripravljali hrano, planinsko 

društvo, so nam pripeljali golaž v soboto in tako naprej. 

Ena simbolična gesta.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Pa za župana tudi. 

 

…/aplavz/… 

 

ŽUPAN PETER MIKLIČ: Hvala. To je to. Jaz upam, da se 

naslednjič vidimo na redni seji, ne še kakšni vmes. Tako, da 

konec septembra se spet vidimo. Hvala za danes.  

 

 

Seja je bila končana ob 18.14 uri.  

 

 


